
PONOS NACIJE 

 

„E, MOJ SAŠA, GDJE JE SADA ZNANOST VAŠA“ 

 

OVO JA SMATRAM TRAGEDIJOM JEDNOG GRADA (a slobodno možemo reći i 

tragedijom jednog nekad hrabrog naroda). A ekipa iz Možemo/Nemožemo mu dodjeljuje 

nagradu grada Zagreba?!!! Ali kad znamo kako je Markotička dobila prošle godine to isto, 

onda to i nije neko iznenađenje. Svi Vi znate za što se ZALAGAO I ŠTO JE PROPAGIRAO 

OVAJ FIZIČAR, dr.sc. koji je javno rekao da o tome - nema pojma! Stvarno smo svi skupa - 

DNO DNA!!!!  

 
1.Moja reakcija kao prvo na ovu odluku grada Zagreba je, ako je čovjek fizičar 

(iako mu ispred imena stoji titula dr. sc.), pa neka ide tražiti Higgsov bozon, 

bolje supravodljive materijale i potvrdu da postoji u teoriji struna 11- 

dimenzioni kontinuum prostor -vrijeme, a ne da širi kao vrhunski „epidemiolog“ 

neistinite informacije tijekom „plandemije“ (onda nije bio još na snazi novi 

Zakon o kaznama za iznošenje laži do 4000 eura). Pušten je ovih dana u 

proceduru, a vodi državu u cenzuru, diktaturu i tiraniju i vraća u 1977. godinu, 

kada je bio sličan zakon na snazi između ostalog i u vezi „verbalnog delikta“. 

Inače, na održani domjenak povodom dobivanja te nagrade koji je održan na 

Institutu „Ruđer Bošković“ bili su pozvani samo oni koji su podržavali 

promotora „plandemije“.  

2. Moje mišljenje da sve one doktore u Saboru (od kojih nema nikakve koristi), 

treba vratiti u domove zdravlja i bolnice, jer stalno se spominje velika nestašica 

liječnika u Hrvatskoj, pa na taj način neka pomognu zdravstvenom sustavu. 



3. Da je u prošle tri godine bio na snazi ovaj novi spomenuti Zakon, pa većina u 

Saboru, Vladi RH i Stožeru civilne zaštite, bila bi „kažnjena“ zbog širenja 

neistina, a fizičar bi prednjačio u tome kažnjavanju (ali zakona u tom obliku nije 

bilo). 

4. Tko će biti taj tko će određivati što su lažne informacije, jer danas se istina 

proglašava lažima, a laž se smatra istinom. Polako nas stežu prema planu NWO. 

Najnovija opasnost je da planiraju proglasiti ratnim zločinom govorenje 

istine o cjepivima, svih vrsta, ili o globalnom zatopljenju. Govorenje istine 

postaje ratni zločin – označen kao terorizam i zločin protiv čovječnosti. 

5. Dajte, riješavajte sve one kaznene prijave koje su predane DORH-u „teške“ 

milione, pa u zadnje vrijeme i milijarde eura kojima je opljačkana RH, a ne se 

baviti ustaškim pozdravima i pravoslavnom crkvom, čime skrećete pažnju sa 

glavnih problema. Vidite da su suci „premalo“ plaćeni, pa im za neke sporove 

treba i 14 godina, da dođe do presuda (ima već i pokojnih i jednih i drugih). A 

nekada davno, pa i još danas u nekim zemljama počinitelji ovakvih prekršaja se 

kažnjavaju odsjecanjem ruke, zatvorskom kaznom i vraćanjem ukradene 

državne imovine i novca. Da li bi nakon takvih kazni još bilo lopova? Ovo je 

dno dna hrvatskog pravosuđa koje vodi u cenzuru, diktaturu, pa i pomalo u 

tiraniju.  

6. Smiješna je djelomična prohibicija alkohola, dok državna televizija slobodno 

reklamira kockanje i kockarnice. Gdje je tu razlika da se prvo kažnjava, a drugo 

legalizira? Još jedan primjer neistine, djecu u školi na vjeronauku uče da je 

čovjeka stvorio Bog na svoju sliku i priliku, a u biologiji se uči čika Darwinova 

(nepotvrđena) teorija da je predak čovjeka bio majmun iz porodice primata 

zvani čimpanza (jedna karika u tom lancu nedostaje), a treće možda smo mi 

posijani potomci vanzemaljskih naprednijih civilizacija, jer zašto bi bili sami u 

tako velikom svemiru? Tko će tu platiti kaznu za laži? 

7. I na kraju nakon uvođenja navedenog Zakona, za uspostavu NWO preostale 

su još igre gladi (masovno uništavanje životinjski farmi), stavljanje vakcine u 

ljudsku hranu, potpisivanje pravila WHO za čitavu Zemlju i okolinu, pa i 

nestašica lijekova, te invazija vanzemaljaca (projekt blue beam), koja je već u 

tijeku, zatim digitalna valuta (nema više gotovine) s kojom mogu s nama raditi 

što hoće i globalna kontrola svakog čovjeka, a za finale će biti insceniran drugi 

dolazak Mesije (Antikrista) na Zemlju. No to je već druga tema, vratimo se mi 

našem Saši. 



Zahvaljujući „Infodemiji“ slijedi kronološki pregled „naučnih radova“ za koje je 

gospodin Saša dobio Nagradu Grada Zagreba: 

25.04.2020. Razgovor s fizičarem koji će vam otvoriti oči. 

Razbio mit da se virus širi 5G mrežom 

Razgovor s fizičarem koji će vam otvoriti oči: o pticama koje mrtve padaju s neba, 5G mreži, 

povratku u pećine, čipiranju ljudi, spaljivanju antena… 

 

Nisam htio davati nikakva predviđanja. I stvarno nisam htio ulaziti u sve te stručne stvari. 

Samo sam želio da ljudi vide da nije dovoljno usporediti neka dva broja pa iz toga izvlačiti 

nekakve dalekosežne zaključke. To bih ipak prepustio epidemiolozima i drugim stručnjacima. 

 

Što misliš plasiraju li te teorije zavjere neke zemlje svjesno u pokušaju da druge ne razviju 

prebrzo 5G tehnologije? 

– Ne mogu to isključiti. 5G će snažno potegnuti gospodarstvo svake zemlje koja će ga 

razvijati. Možda zaista strah siju Kinezi, ili Rusi da bi Zapad zakasnio s tom tehnologijom 

koja se u Kini već neko vrijeme razvija punom parom. Na sličan način su neki objašnjavali i 

cijelu situaciju sa zabranom Huawei mobitela u SAD-u. Strah me da je to istina jer bi to 

značilo da netko uspješno koristi naše strahove da bi manipulirao s nama. 

 

Prije par dana sam naletio na Fejsu… Previše visim na tom Facebooku. 
 

Izvor: Slobodna Dalmacija 

To su teme za Sašu Cecija, mrtve ptice padaju s neba, 5g mreža, ravna zemlja, čipiranje, ljudi 

gušteri. Šteta da se isključivo njima ne bavi, super mu ide. 

Fizičar Saša Ceci ne bi ulazio u stručne stvari i prepustio bi ih epidemiolozima. Ili ipak može 

“malo zaviriti”? 

Saša Ceci teorijom zavjere udario na teoriju zavjere. Znači plašenje 5g tehnologijom vrše 

Kinezi ili Rusi da bi “Zapad” kasnio u razvoju. 

Kaže da je previše na Fejsu…. Ma neeee, u radno vrijeme smije raditi što želi jer on je 

popularizator. 

10.05.2020. Znanstvenici dugo upozoravaju na probleme, 

ekonomisti to zanemaruju, pa su krivi 

Treba pod svaku cijenu zaštititi svaki ljudski život, tu nema dileme. Međutim, čak i kad 

nemamo pandemiju, naša ekonomija nije u stanju pomoći svima bolesnima. Mislim da je ipak 

važno razumjeti da je ovakva kriza bila očekivana i najavljivana. Znanstvenici dugo 

upozoravaju na nju. Kao i na globalno zatopljenje, na kraju krajeva. Ali kad god smo mi 

znanstvenici pokušali poduzeli nešto po tom pitanju, uvijek su se pojavili ljudi s pitanjem 

kako će se to odraziti na ekonomiju. Loše. E, pa onda nećemo poduzimati ništa pa što 

ispadne. Eto, dragi moji ekonomisti, ovo je ispalo. 

Izvor: Večernji list 

Iz ovog proizlazi da su za pandemiju odgovorni upravo znanstvenici – ekonomisti. Fizičar 

Ceci ne razumije da su i ekonomisti također znanstvenici. Možda je mislio na poduzetnike, 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-25-4-2020/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-25-4-2020/
https://slobodnadalmacija.hr/mozaik/tehnologija/razgovor-s-fizicarem-koji-ce-vam-otvoriti-oci-o-pticama-koje-mrtve-padaju-s-neba-5g-mrezi-povratku-u-pecine-cipiranju-ljudi-spaljivanju-antena-1018169
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-10-5-2020/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-10-5-2020/
https://www.vecernji.hr/vijesti/gps-jos-uvijek-treba-bateriju-kako-je-onda-zlocesti-gates-napravio-to-tehnolosko-cudoviste-1401023


biznismene, radnike – svi koji su dio gospodarstva, odnosno „ekonomije“ kako on kaže. 

Istovremeno stvara posve lažnu dilemu između gospodarstva i zdravlja ljudi. Kako će vrijeme 

pokazati, jedno nikako ne isključuje drugo, upravo suprotno! Po rezultatima, u pandemiji i 

dalje najbolje prolaze države koje su pronašle fini balans između mjera/preporuka i 

otvorenosti ekonomije.  

Zanimljivo je da sebe broji u “mi, znanstvenici, koji želimo poduzimati nešto”. Znanstvenik 

Ceci nije “zadužen” da poduzima nešto, nego da obavlja svoj posao na IRB za što ga država i 

“ekonomisti” plaćaju. Čini se da mu to u zadnje vrijeme ide jako loše. Osim toga, znanstvenik 

Ceci nema nikakve veze s pandemijom ili klimatskim promjenama. 

22.06.2020. Naglašava da se ne razumije u cjepiva, ali 

intenzivno diskutira o njima 

Ne razumije se u vakcine: „Ja razumijem određene probleme vezano za vakcine, al’ zapravo 

ne toliko da bi’ ja sad tu mogao nešto prosuđivat’“ 

 

„U principu ove stvari, sve što epidemiolozi, sve što ovi … ljudi koji … fakat proizvode ta 

cjepiva i .. kad kažem „proizvode“ mislim to je k’o firma, ne? …hoću reći ljudi koji su 

razvijali ta cjepiva i testirali ta cjepiva u principu OK to rade“ 

 

Zatim objašnjava da su neka cjepiva bila puštena u opticaj iako su imala nuspojave jer su 

trebala biti brzo razvijena, te nastavlja za koronavirus: „Svi ćemo pristat’ da ga malo ranije 

dobijemo nego što se testira kak’ spada“ 

 

Zatim kaže: „Jedini problem s cjepivom je da kad se cijepimo, bolesti nema i onda kad se ne 

cijepimo ljudi se pitaju kako to se sad bolest pojavila“ 

Izvor: Podcast inkubator 

Fizičar Ceci ispravno opet naglašava da se ne razumije u cjepiva, ali i ovdje a i iduće dvije 

godine intenzivno i vrlo isključivo diskutira o cjepivima. 

U stvari, cijeli intervju je biser, dragulj u kruni popularizacije znanosti, pogledajte i sami 

procjenite koliko je uvjerljiv fizičar Ceci. 

29.08.2020. Fizičar Ceci ne zna da se virus širi prvenstveno 

aerosolno 

“Davor Pavuna je podijelio izvanredno otkriće – virus može proći kroz pore na maskama. 

Dobro jutro, Kolumbo. Pa zato na maskama i piše da ne štite od virusa. I to su nam odmah 

rekli da je tako. Iako sam virus može putovati zrakom, on se puno češće prenosi u kapljicama 

npr. kad kašljemo, ili kad prstima čačkamo po licu pa ga pokupimo i prenosimo dalje. Maske 

smanjuju količinu kapljica i udaljenost na koju one odlete, a i ne daju nam da svako malo 

kopamo nos. I zato maske pomažu. Stvarno nije neka kvantna fizika.” 

Izvor: Moje vrijeme 

Fizičar Ceci misli da se virus širi većinom kapljično. Fizičar Ceci ne zna da se virus širi 

prvenstveno aerosolno. Iako se stalno petlja u struku o kojoj očito ne zna ništa, kada ponekad 

može primijeniti svoju struku – fiziku – ne uspijeva, iako zadržava svoj dominirajući stav, „pa 

nije to kvantna fizika“. Za znanstvenika Cecija očito jest. 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-22-6-2020/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-22-6-2020/
https://www.youtube.com/watch?v=sr9zbHrreO4
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-29-8-2020/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-29-8-2020/
https://www.mojevrijeme.hr/magazin/2020/08/da-kroz-maske-prolazi-virus-ali-to-je-najgluplji-razlog-da-je-ne-nosite-koliko-stite-i-koju-odabrati/


31.08.2020. Ljudi prosvjeduju jer žele ostati nesvjesni 

Pratim malo ove pripreme za Prosvjed slobode i nešto mi tu ne štima. Svi govore da ne žele 

više živjeti u strahu i da zato prosvjeduju. Pa ne živiš u strahu zato što znaš da se virus prenosi 

kapljično pa je pametno nositi masku, prati ruke i držati razmak. To nije strah nego svijest” 

 

“A ovo za što ovi prosvjeduju i nije za slobodu. Oni prosvjeduju da mogu ostati nesvjesni. Da 

ne moraju znati. Da opet budu bezbrižna djeca. Djeca koja ne trebaju slobodu, nego roditelje. 

Roditelje koji će im moći biti krivi za cijeli svijet. Roditelji kojima će se moći bacati po podu 

u dućanu kad ne dobiju igračku koju žele. Jer to je njihovo pravo, da je dobiju.” 

 

Sve je usporedio s vožnjom automobilom. 

“Isto tako nisam u strahu kad vozim auto, ali sam svjestan što se sve može dogoditi pa 

poštujem propise i ne pijem kad vozim. A volim piti inače. I nisam baš neki koji slijepo slijedi 

pravila. Baš dapače.” 

 

 

Izvor: Nova TV 

Fizičar Ceci opet priča o kapljičnom širenju. Fizičar Ceci misli da poznaje ljudski mozak i da 

su mu jasni motivi prosvjednika. On misli da ljudi prosvjeduju jer žele ostati nesvjesni. Ne 

znamo što je Ceci htio reći time, ali je potpuno promašio poantu. Namjerno ili ne. Pomalo je 

teško analizirati misli znanstvenika Cecija s obzirom na njegov stil pisanja. Možda ova 

usporedba s vožnjom i alkoholom krije objašnjenje? 

11.09.2020. Fakat nemam pojma o virusima i 

epidemiologiji 

„Nisam dugo pisao ništa o tome. Fakat nemam pojma o virusima i epidemiologiji. Evo, skužio 

sam da je u mnogim zemljama broj preminulih jako blizu deset posto od onih na 

respiratorima. Takve stvari radim za svoj posao, pronalazim pravilnosti u podacima. Ali 

nisam to nigdje javno napisao jer su iza tih brojeva stvarni ljudi sa svojim obiteljima koje 

pate…“ 

 

“Ali što je alternativa? Ako većina građana smatra da cijepljenje ne smije biti obavezno, 

mogu izabrati onu političku opciju koja će se zalagati za to da ne bude obavezno. Imali smo 

takvih opcija i na zadnjim izborima. Posao znanstvenika, odgovornog stručnjaka, objasniti je 

što će se događati u tom slučaju. A posao svih nas građana je da naučimo dovoljno o tome da 

možemo donijeti svoj sud.“ 

 

„Jasno nam je svima da su mnogi prosvjedovali jer je prevelika težina ove situacije koja se 

svalila na njih. Posao koji su pokrenuli možda je pred bankrotom, ako ne i propao. Brinu se za 

svoju djecu i to kako će podnijeti nastavu pod maskama. Važno je da se čuje i njihov glas. 

Oni, kao i svi mi, žele da se sve napravi tako da nema nikakvih nepotrebnih mjera. I svi se 

slažemo oko toga.“ 

 

 

Izvor: T-portal 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-31-8-2020/
https://dnevnik.hr/vijesti/koronavirus/sasa-ceci-o-prosvjedu-slobode---618493.html
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-11-9-2020/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-11-9-2020/
https://www.tportal.hr/tehno/clanak/sasa-ceci-nam-se-otvorio-o-tome-kako-razuvjerava-korona-skeptike-svi-mi-imamo-svoje-bubice-a-ponekad-nas-neki-budalasi-preplase-toliko-da-bubice-pocnu-kontrolirati-nas-20200911


Fizičar Ceci nema pojma o virusima i epidemiologiji, no to ga ne sprečava da se stalno priča 

o tome. U jednom trenu kaže da se bavi podacima, dok istovremeno oduzima značaj statistici 

jer se radi o stvarnim osobama. Kako sam kaže, pravilnosti u podacima radi za posao. Čini se 

da ga radi loše jer postotak smrtnih slučajeva na respiratorima nije ni blizu 10 posto kako on 

navodi. 

Zalaže li se fizičar Ceci za obavezno cijepljenje puno prije samog ulaska cjepiva protiv 

COVID 19 u masovnu uporabu? Prije završetka kliničkih testiranja? 

Fizičar Ceci dobiva naknadnu pamet. Sad prosvjednici više nisu djeca, nego ljudi čiji su 

poslovi i egzistencije stradali uslijed mjera. Zašto ih je onda isprva ponižavao? Je li on uopće 

osjetio ikakve ekonomske posljedice tih mjera? 

17.09.2020. Kritizira radi nepridržavanja mjera, a sam ne 

nosi masku 

Kada je krenula korona kriza, ona se činila kao idealna prilika da se ljudima pokaže kako 

djeluje famozna znanstvena spoznaja kaže Ceci, dodajući da je onda sve počelo predugo 

trajati. 

 

Izvor: RTL 

U intervjuu navodi da uđe u dućan bez maske i da je to pogrešno ali desi se svakome, kritizira 

druge radi nepridržavanja mjera a sam ne nosi masku u studiju RTL-a, voditeljica također. 

Dakle svojim primjerom pokazuje kako se ponašati rizično a čudi se gubitku povjerenja u 

znanost. Naravno svi su drugi krivi. 

09.12.2020. Došli su ekonomisti sa svojim budalaštinama. 

Doći će nam jako jako puno love iz EU 

Doći će nam jako jako puno love iz EU 

“Mi sad imamo onu situaciju hoće li Vlada kad je bio onaj neki, onaj neki moratorij na 

vraćanje kredita i to i onda je doš’o neki rok i onda hoće li ili neće produžit’, nitko ne zna. E 

nemreš se tak’ ponašat. U tome isključivo je krivnja Vlade. Da su oni toliko neozbiljno 

dočekali situaciju i nisu slali poruke: ‘Ljudi, EU nam je rezervirala jako puno love. Jako puno 

love. Pokriti ćemo sve što možemo, što ne možemo probati ćemo, dakle dogovoriti s 

bankama, dogovoriti ćemo se sa svima, smisliti ćemo nešto da se svi zajedno izvučemo iz 

toga. Ne preživjeti ćemo nego živjeti ćemo normalno.’ “ 

Ali onda su došli ekonomisti sa svojim budalaštinama 

“Onda su došli ekonomisti [hvata se za glavu] sa svojim budalaštinam o tome, neki 

pokazatelji ekonomski, ja gledam ono,….. Birc nije da ne radi zato što su konobari 

bezobrazni, zato što je ponuda nikakva, jer je loše mjesto, ne ne rade zato što je epidemija. I 

to će proći. Doći će cjepivo, doći će neka situacija i opet će sve biti isto. Ako mi nekako 

prebrodimo financijski i EU se pobrinula da do neke mjere mi to stvarno uspijemo i ta poruka 

se ne šalje.” 

Novinari su zlo 
„To preko novinara, katastrofa, užasno me nerviraju, toliko zla su napravili u ovoj cijeloj 

situaciji da je to katastrofa“ 

Izvor: Mreža TV 

EMISIJA VJEŽBANJE DEMOKRACIJE 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-17-9-2020/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-17-9-2020/
https://www.rtl.hr/vijesti/hrvatska/ceci-o-drugacijim-korona-misljenjima-prvo-je-to-bilo-sramezljivo-a-onda-je-nastalo-totalno-ludilo-b235a5b8-b9f3-11ec-bde9-0242ac120059
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-9-12-2020-2/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-9-12-2020-2/
https://www.youtube.com/watch?v=U0eQxK8jOSU


Znanstvenik Ceci ima infantilno mišljenje o funkcioniranju gospodarstva, a uzda se u „jako 

puno love“ od EU, iako se već tada znalo da to ni u tom slučaju tako ne funkcionira. 

 

I ovdje se vidi prijezir koji znanstvenik Ceci iskazuje prema mnogim članovima društva. 

09.12.2020. Razbio “zavjeru” da su toplomjeri opasni 

Fizičar Ceci o novoj teoriji zavjere: Istina je, beskontaktni toplomjeri opasni su za našu 

hipofizu jednako kao i kante za smeće. Nema nam spasa… 

Izvor: Slobodna Dalmacija 

Ako se pojavi nova teorija zavjere možemo biti mirni jer popularizator znanosti Saša Ceci je 

tu. Zaista se sjajno snalazi u ulozi razbijača mitova usput vrijeđajući ljude koji su možda 

preplašeni jer su bombardirani katastrofičnim vijestima. 

14.12.2020. Organizirao bi vojsku da cijepi ljude 

NAŠ POZNATI FIZIČAR O POLEMICI OKO CIJEPLJENJA: Da sam inteligentno sebično 

đubre, svugdje bih pričao da je novo cjepivo opasno. Da je bolje da se ljudi ne cijepe. Zašto? 

Zato što neće odmah biti dovoljno cjepiva za sve. 

Pitao me frend s posla jučer na fejsu kako komentiram to da je četrdeset posto liječnika reklo 

da se oni ne bi cijepili protiv korone. Ne volim kad netko tako istrese podatak koji plaši ljude 

bez ikakvog konteksta, uvoda ili pojašnjenja. Naročito kad je taj netko znanstvenik. 

 

Nakon tolikih s*anja, politika i budalaština, normalno je da se ljudi prepadnu. Pa i liječnici. 

Ima ona bljak izreka da kad se jedna budala po*ere u bunar, sto mudrih to ne može očistiti. 

Da stvar bude blesavija, gotovo isti efekt se postiže bez da to budala napravi – dovoljno je da 

svima kaže da je to napravila. 

 

Joj, opet sam udavio. OK, ovo je za kraj. Pitao me drugi frend smatram li da bi zbog tolikog 

odbijanja cjepivo trebalo biti obavezno. Rekao sam da kad bih ja odlučivao o tome, i da je ovo 

sve neka kompjuterska igra u kojoj dobrobit mog naroda donosi neke bodove, da bih 

organizirao vojsku da cijepi ljude. 

Izvor: Net.hr 

Stava smo da znanstveni promotor Ceci nije baš kako je izjavio inteligentno sebično đubre. 

Njegove objave primjetiti ćete često počinju s javio mi se frend, poslala mi frendica poruku. 

Ovdje je zanimljivo da mu se javio frend s posla ali na Facebook jer valjda tamo znanstvenik 

Ceci provodi većinu radnog vremena. Interesantno kako znanstvenik Ceci ne voli kad se 

bacaju podaci bez ikakvog konteksta, ali u svojim nastupima nije upozoravao upravo svoje 

kolege znanstvenike koji su ”pucali” brojke i zastrašivali javnost, bez da su ijednom dali 

kontekst istim tim brojkama. Također, samo i isključivo znanstvenike smatra sposobnim za 

kritičko mišljenje. 

 

Istaknuli bi da nismo fanovi njegova “osebujna stila” komuniciranja koji uključuje “sranje u 

bunar” i slične stilske figure koje zapravo dominiraju njegovim javnim govorom. 

Da se njega pita, popularizator znanosti organizirao bi vojsku da cijepi ljude. Nešto slično 

vidjeli smo u Portugalu, naravno nije zaustavilo epidemiju. 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-9-12-2020/
https://slobodnadalmacija.hr/mozaik/panorama/fizicar-ceci-o-novoj-teoriji-zavjere-istina-je-beskontaktni-toplomjeri-opasni-su-za-nasu-hipofizu-jednako-kao-i-kante-za-smece-nema-nam-spasa-1063083
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-14-12-2020/
https://net.hr/danas/hrvatska/nas-poznati-fizicar-o-polemici-oko-cijepljenja-da-sam-inteligentno-sebicno-dubre-svugdje-bih-pricao-da-je-novo-cjepivo-opasno-3ba8f5c0-b1c6-11eb-86e4-0242ac13003b


27.12.2020. Informacije dostupne, a ljudi se okreću 

teorijama zavjere 

Informacije dostupne kao nikad prije, a ljudi se sve više okreću teorijama zavjere. Zašto? 

 

Tako se i brojnim teoretičarima zavjera znanstvenici čine samodopadnima jer jednostavno ne 

mogu shvatiti kako ih ljudi ne razumiju – govori nam ovaj fizičar, dajući nam odmah i primjer 

iz svakodnevnog života. 

 

Stvar je u tome da te urote ne razvijaju glupi ljudi, samo što se ne informiraju najbolje. Oni su 

uglavnom inteligentni i dobronamjerni, ali iz kulta ne mogu van. Postoji taj fenomen, ako 

javno proklamiraš svoju vjeru i uvjerenje, kasnije ti je teže opet javno reći da si pogriješio pa 

je posljedica uglavnom to da jednostavno zadržite svoje mišljenje. To je kognitivni proces 

kod ljudi kojeg nismo zapravo ni svjesni. 

 

Teško je ponekad, ali znalo se dogoditi da svojim krivim teorijama, primjerice, sad o koroni, 

ljudi čak i traže da im pomognete, a ako ih odmah odbijete pod izlikom da govore gluposti, to 

je jednostavno prelagan izlaz – kaže Saša Ceci pa ističe da je u javnosti još i važnije posvetiti 

se razuvjeravanju teoretičara urote jer to gleda publika. 

 

Izvor: Večernji list 

Saša Ceci kao da govori o sebi, kaže da se znanstvenici čine samodopadnima. Odaje nam 

tajne zanata, teorije kako razuvjeriti skeptike i teoretičare zavjera. To mu dobro ide jer na 

svom Facebook profilu objavljuje stotine selfieja. 

Nakon niza samohvala kako redovito razgovara s teoretičarima zavjera (što mu je očito 

postala glavna profesija, uz fiziku) teoretičar zavjere Ceci, ironično, progovara o 

kulturološkoj formi (kultu), dio kojeg je praktički i sam postao. Nesvjesno ili ne… 

29.01.2021. Hoćemo li izaći još gori iz ovoga? Hoćemo, 

zbog medija 

Hoćemo li izaći kao bolji ljudi? 

 

Ceci: Nadao sam se na početku, tamo u trećem i četvrtom mjesecu kada je krenulo, da ćemo 

izaći kao bolji ljudi. Kod mene u emisiju “Treći element” je dolazila Markotić, Vedran Kajić i 

onda se pojave na nacionalnoj televiziji, svi reflektori su upereni u njih. Svi su nas pitali hoće 

li znanost postati popularnija, hoćemo li naučiti nešto više, i ništa se nije dogodilo. Novinari 

su dolazili na press-konferencije i postavljali glupa pitanja. Kažu da nema glupih pitanja. 

Ne, ima glupih pitanja, ima jezivo glupih pitanja i baš svako od tih jezivo glupih pitanja 

bilo je postavljeno, a najgluplja su bila na naslovnicama [svi se smiju]. Ja nisam nasilan, ali 

sam htio sići na te konferencije i svašta napraviti. Nisam mogao vjerovati koliko ti ljudi iz 

Stožera imaju strpljenja. Damjan me zna, ja sam onaj dobrica s društvenih mreža, pristojan, 

koji uvijek odgovara lijepo, ali čovjek poželi izbiti tu glupost iz ljudi, naravno, metaforički. 

To užasno frustrira ljude. Mislim, meni je jasno da urednici pošalju neke novinare, ali zar baš 

nisu mogli slati neke bolje, iskusnije, nekoga tko razumije o čemu pričaju ti ljudi. Pa pošaljite 

portira, nekoga s ulice! 

 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-27-12-2020/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-27-12-2020/
https://www.vecernji.hr/vijesti/informacije-dostupne-kao-nikad-prije-a-ljudi-se-sve-vise-okrecu-teorijama-zavjere-zasto-1456737
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-29-1-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-29-1-2021/


Ceci: Dozvoli, ni jedno jedino pitanje nije imalo nikakvog znanstvenog smisla. Ali nije to 

problem, naučit će. I drugi dan, ista pitanja… 

Ceci: I onda mi kažu da nisu dobro objasnili. Ja se bavim popularizacijom znanosti i 

znanstvenom komunikacijom deset godina i nikad nisam vidio da netko toliko kvalitetno 

objasni znanstvene činjenice koje su tada bile poznate. A pratim sve. 

Ceci: Možda je bio Kristian Vlahoviček. Sori, malo sam negativan jer je sada još gore. 

Hoćemo li izaći još gori iz ovoga? Hoćemo, zbog medija. Jesmo li mi krivi zbog toga? Da. Mi 

klikamo gluposti, a vlasnici samo provjere što se klika, vide da se klika paranoja, kriva 

objašnjenja. Neki je dan Radman rekao nešto što je očito pogrešno o smrtnosti od covida i svi 

mediji to prenose, a očito je pogrešno. 

Ceci: Što znači demokratski? 

Ceci: To je demokracija? Nije demokracija. Kapitalizam od medija stvara proizvođače vijesti, 

produkt. Oni žele da je produkt nama lijep, da je prihvatljiv, oblože ga šećerom… 

Franjević: Nije to samo kapitalizam, Saša. Svaki sustav proizvodi određene vijesti koje mu 

odgovaraju, nije li tako? 

Ceci: Mi vjerujemo u kapitalizam i slobodu. Vjerujemo da je ta sloboda, sloboda medija i 

sloboda govora, nužna za demokraciju. Međutim, nije. Nije dovoljno jer mi damo njima 

slobodu da rade što hoće, a što oni hoće? Zaraditi pare. Kako će zaraditi pare? Tako da mi 

prodaju ono što im donosi novac. 

 
Izvor: Jutarnji list 

Popularizator znanosti Saša Ceci u prijateljskoj atmosferi s poznatim ljudima lako gubi živce 

i pokazuje svoju stranu koja je suprotna imidžu koji njeguje u medijima. Zanimljive stavove 

ima o demokraciji i slobodi govora. Jednako tako o “kapitalizmu”, često ga muče zarade i 

novac. Ali kad su farmaceutske kompanije počele zarađivati rekordne profite jer su skupo 

naplaćivale cjepivo umjesto da su ga dale jefitnije kako bi ga što više ljudi imalo priliku što 

više ranije dobiti, to je napadno izbjegavao komentirati. Kao i ogromnu a nepotrebnu kupnju 

cjepiva od strane EU što se slilo u profite tih istih kompanija. U međuvremenu je g. Ceci 

https://www.jutarnji.hr/zivot/ljupka-gojic-postali-smo-razmazeno-drustvo-ceci-iz-ovoga-cemo-izaci-kao-gori-ljudi-a-evo-i-tko-je-kriv-za-to-15046718


postao vrlo aktivan u promociji vlastitih knjiga koristeći medijski prostor koji je dobio zbog 

pandemije. Ne znamo da li mu novac koji je zaradio odiozan, je li ga donirao. 

09.03.2021. Račun Hrvatskog društva fizičara koji vodi 

blokiran zbog duga 

“Jedno pitanje samo se nameće – što će to točno najmlađi naučiti iz ove situacije.” – Fizičar 

Ceci na činjenicu da je račun Hrvatskog društva fizičara blokiran zbog pravomoćne presude 

kojom su dužni platiti određeni iznos Studentskom centru za smještaj i hranu sudionicima 

Međunarodne fizičke olimpijade 2010. godine.  

 

Izvor: Večernji list 

Vjerujemo da će najmlađi naučiti da se računi moraju plaćati na vrijeme. Na težak način g. 

Ceci uči o tome što znači novac i kako se plaćaju računi. Možda jednom shvati i odakle dolazi 

njegova plaća, pa neće u tijeku radnog vremena toliko visiti na Facebooku i početi će 

proizvoditi uslugu za koju ga plaćamo – znanstvene članke.  

22.03.2021. Cjepiva su toliko sigurna koliko i pijenje vode 

“Covid će zaraziti 2.5-3 osobe, a gripa između 1-2 osobe. I jedno i drugo se širi kapljično, no 

ako se pazimo, jako se smanjuje broj onih koji se mogu zaraziti. 

Jednostavan je odgovor zašto nema gripe u ovoj situaciji – jer koristimo zaštitne mjere protiv 

korone… 

 

Cjepiva su toliko sigurna koliko i pijenje vode, jer oni koji se cijepe i piju vodu imaju 

jednaku šansu za nuspojave”, istaknuo je Ceci. 

 

Kazao je i kako je kažnjavanje nepoštivanja mjera nužno. 

 

Izvor: N1 

Izostanak gripe fizičar Ceci pak opravdava mjerama – ako su mjere suzbile gripu, zašto onda 

jednostavno nisu djelovale protiv koronavirusa? Fizičar Ceci ulazi u područje koje nije 

njegova struka (po tko zna koji put), već zapravo ponavlja stvari koje su drugi rekli prije 

njega. Još nije naučio da se ovaj virus uglavnom prenosi aerosolom. To je zaista tragično. 

 

Cjepivo je sigurno kao pijenje vode postao je glavni slogan antivakserskog pokreta u 

Hrvatskoj. 

Znanstvenik Ceci silno se trudi popularizirati znanost no bolje mu ide populariziranje teorija 

zavjere. 

 

Sam priznaje kršenje mjera i smatra da je kažnjavanje nužno. E to je karakter. 

19.05.2021. Ne zna je li zločesto zaželjeti necijepljenima da 

dobiju teži oblik bolesti 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-9-3-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-9-3-2021/
https://www.vecernji.hr/techsci/nakon-30-godina-s-radom-prestalo-hrvatsko-fizikalno-drustvo-1475018
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-22-3-2021/
https://hr.n1info.com/vijesti/sasa-ceci-cjepiva-su-sigurna-koliko-i-pijenje-vode/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-19-5-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-19-5-2021/


Javni komentar Saše Cecija na Facebooku 

 

Znanstveni popularizator teorija zavjera Saša Ceci sveprisutan je na Facebooku te za sebe i 

sam kaže da “previše visi na Fejsu”. Nismo u detalje analizirali njegov Facebook angažman 

jer to iziskuje još “više višenja po Fejsu” pa donosimo jedan mali detalj. Popularizator 

znanosti ne zna razinu zlobe u želji da se netko ozbiljno razboli i jedva preživi? NE ZNA. 

04.07.2021. Pozvao “braću” poduzetnike da se urazume 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-4-7-2021/


 

 
 

“PODUZETNIČE, BRATE, ČOVJEČE…” 

…poslušaj me na trenutak. Trebam tvoju pomoć.” 

 

Znanstvenik pozvao poduzetnike da se urazume: “Brate, čovječe ne pitaj zašto baš ti 

sada moraš nešto napraviti. Pitaj radije što još možeš napraviti da ovo završi brže i 

bezbolnije. I napravi to. Cijepi se!” 

 

Infodemija: Na stranicama T-portala prenešen je status teoretičara zavjera Saše Cecija. 

Njegovi statusi uredno imaju preko 1000 riječi i 5500 znakova. Iz razumljivih razloga 

osvrnuti ćemo se samo na neke detalje iako je čitav status jedan od dragulja u kruni kralja 

zavjera Saše Cecija. 

 

Zanimljivo kako teoretičar zavjere Ceci poduzetnike naziva „braćom“, a za sve mu je kriv 

kapitalizam. Sada na šest mjesta naziva imaginarnog poduzetnika „bratom“ i od njega očekuje 

neku uslugu. 

 

“…jer virusi, kao i sva živa bića, mutiraju i evoluiraju.“ 

 

Infodemija: Viruse proglašava živim bićima. Obzirom da je teoretičar zavjere, nije ni čudo. 

 

“..Ogroman postotak zaraženih imat će ozbiljne komplikacije i trebat će bolničko 

liječenje.” 
 

Infodemija: Kao netko tko se naziva popularizatorom znanosti mora pažljivije birati riječi. 

Kaže ogroman postotak dok drugi znanstvenici govore o desetak posto ili puno manje. 

 

„S obzirom da cjepiva nisu sto posto učinkovita, broj prelazi 90 posto. Oni koji su preboljeli 

neko vrijeme će imati imunitet, ali ni njih nema baš toliko. Potvrđenih je bilo tek dva posto. 

Dodamo li im članove uže obitelji koji se možda nisu testirali, to je opet manje od deset 

posto. I opet trebamo više od 80 posto cijepljenih.“ 
 

Infodemija: Odakle teoretičaru zavjere Ceciju brojka od 2%? Manje od 10% ako se uračunaju 

članovi obitelji? Teško je za razumjeti kako znanstvenik Ceci smatra da je „preboljelih“ svega 

do 10% jer da ih ima 2% ali treba dodati članove obitelji. Mora da popularizatori imaju svoju 



matematiku. Dva velika serološka istraživanja u Hrvatskoj su pokazala da je u Hrvatskoj do 

tog trenutka u kontaktu s virusom bilo barem 40% ljudi. Također tada je bilo poznato da 

cjepiva protokom vremena nisu niti blizu 90% učinkovita u sprječavanju zaraze. Zapravo, 

teško je za razumjeti i da osoba prosječne inteligencije, a pogotovo ako je javno angažirana 

oko ove stvari, to ne zna, a g. Ceci je Znanstvenik. Nakon ovakvih stvari ljudi se s pravom 

pričaju da li je on na neki način uključen u marketing cjepiva. 

 

„Zato te molim, poduzetniče, brate, čovječe, ne osjećaj nepravdu zbog ovoga. Osjećaj nadu 

da će ovo pomoći da sve bude brže gotovo.I ne pitaj zašto baš ti sada moraš nešto napraviti. 

Pitaj radije što još možeš napraviti da ovo završi brže i bezbolnije. I napravi to.“ 
 

Infodemija: Prilično je neukusno da teoretičar zavjere Ceci govori poduzetnicima koji primaju 

potpore, da ”nek’ ne osjećaju nepravdu”. Potpore primaju oni koji su pogođeni restrikcijama. 

Neki su ušli u kredite i nekima je poslovanje jako ugroženo. Neki poduzetnici su propali, i 

njihovi radnici izgubili poslove. Pitanje je hoćemo li ikada doživjeti analizu jesu li baš svi 

poduzetnici trebali biti zatvoreni? Još gore, teoretičar zavjere Ceci nije, za razliku od brojnih 

zaposlenika, bio prisiljen dobivati socijalnu pomoć od države u iznosu od 4.000,00 kn. Njemu 

je plaća nedvojbeno ostala ista, ako ne i porasla, iako se njegov znanstveni rad u krizi jako 

smanjio. Prema tome, zaista je šokantno da on poziva one izravno pogođene mjerama – da 

”nek’ ne osjećaju nepravdu”. Zanimljivo je i da se ne fokusira na državne službenike, iako je 

povjerenik sindikata zaposlenih u državnoj službi, a puno državnih službenika nije cijepljeno. 

 

Izvor: Tportal 

Izdvojili smo neke zanimljivije detalje FB statusa Saše Cecija. 

10.07.2021. Ne zna ništa o cjepivima, ali će sve objasniti o 

njima 

 

 
 

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/znanstvenik-pozvao-poduzetnike-da-se-urazume-brate-covjece-ne-pitaj-zasto-bas-ti-sada-moras-nesto-napraviti-pitaj-radije-sto-jos-mozes-napraviti-da-ovo-zavrsi-brze-i-bezbolnije-i-napravi-to-cijepi-se-20210704
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-10-7-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-10-7-2021/


Intervju počinje doista bizarno. Saša Ceci popularizator znanosti je došao u studio 

odjeven kao za piknik na što ga je upozorila voditeljica. 

 

Infodemija: Ceci kaže da nije planirao da tako ispadne!? Što to znači? Ne planira što će 

obući? 

 

Kreće intervju: “I tu je onda ono najbolje … mhm… ja mislim ja nisam psiholog ja sam 

samo mislim ljudi me kontaktiraju.” 
 

Infodemija: Ovo je novost, nije nam bilo poznato da nije psiholog iako ga “ljudi mislim 

kontaktiraju”. 

O cijepljenju: 

Ja sam fizičar, ja pojma nemam. Dakle, ja nemam veze s cijepljenjem, kako ono 

funkcionira, znam da ima B-limfociti koje pokušavamo naučit, da … ovaj … da 

prepoznaju bolest kad dođe, te proteine od tog nekakvog, od te zloće koja uđe u naš 

organizira, i znam da imamo te … te neke druge limfocite koji nešto rade. 

… Čekaj, možeš tako nekog cirkusanta pozvati na televiziju, ali ne možeš ga zvati u 

informativnu emisiju gdje bi trebalo dobiti onu pravu informaciju. 

Na upit voditeljice ‘Ajmo malo o cjepivima!’, odgovara: “Može!” i nastavlja o cjepivima. 

 

“Jutros me kontaktira kolegica neka, ono frendica s fejsa” 

 

Infodemija: Koji je njegov posao ako ima kolegice s fejsa? 

Dalje nastavlja s nekim nebulozama o ljudima koji nakon što cjepiva tvrde da im kovanica 

stoji na mjestu uboda. Jako bizarna priča za nekog znanstvenika više je u sferi teoretičara 

zavjera. 

 

“Prvo je bilo ono adenovirusno dakle ona vektorska cjepiva to je ono nešto što znamo 

desetak godina. Zato je bilo puno AstraZenece naručeno u početku” 

 

Infodemija: Vektorska, adenovirusna cjepiva su tehnologija koja se počela istraživati 80-tih 

godina prošlog stoljeća. 

 

“… ono što se dogodi u svakom od nas, virus taj kad dođe, kad krene on zapravo ko i 

svaki normalan organizam, ko bakterije i mislim virus baš nije živi al skoro pa je….” 

 

Infodemija: Fizičar Ceci viruse klasificira kao normalne organizme i pokazuje zavidnu razinu 

poznavanja biologije. 

 

Izvor: N1 

Izdvojili smo neke zanimljivije detalje gostovanja Saše Cecija na televiziji N1. 

17.07.2021. Cijepljenje u zdravstvu treba biti obvezno 

https://hr.n1info.com/vijesti/ako-dolazis-u-medije-i-govoris-da-je-cijepljenje-strasno-zasto-plasis-ljude/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/cijepljenje-u-zdravstvu-treba-biti-obvezno/


Je li ova loša situacija s procjepljivanjem rezultat „pobrkanih lončića“, toga da se ne shvaća 

da kad je riječ o zdravstvenoj sigurnosti zajednice, pravo pojedinca na izbor ne bi trebalo biti 

prioritet?  

 

“Malo me plaši u cijeloj toj stvari to da svi političari, ali i previše pravnih stručnjaka, umjesto 

da nas informiraju, pa i educiraju o pravnim aspektima obveznog cijepljenja, oni populistički 

ponavljaju da je u slobodnoj zemlji nemoguće uvesti obvezno cijepljenje. I da to mi nikako 

nećemo napraviti. …  

 

Kad još uzmemo u obzir i pogrešnu poruku koju necijepljeni liječnik šalje javnosti, teško mi 

je pronaći i jedan argument da cijepljenje za medicinske djelatnike nije obavezno, osim 

naravno kad postoje zdravstveni razlozi zašto to ne mogu napraviti.”  

 

Izvor: Večernji list 

Što reći, osim da nakon što se pohvalio cijepljenjem prvim dozama, nije kasnije spominjao 

niti da je sam ažuriran. Čini se da nije. 

17.07.2021. Cijepimo se da zaustavimo epidemiju 

Tri su glavna razloga zašto se cijepimo.  

Prvi je individualna zaštita, da ne zaglavimo na respiratoru ili ono gore.  

Drugi je moralni, da ne zarazimo nekog od prijatelja, člana obitelji ili neke nepoznate osobe 

kojima se cjepivo nije uhvatilo ili su imunokompromitirani.  

A treći je epidemiološki – da zaustavimo epidemiju. I meni je, kad sam prvi put vidio 

epidemiološke izračune, to bilo malo teško pratiti. Ali, zapravo je jednostavno. Ako se u 

prosjeku s jednog zaraženog bolest proširi na pet drugih ljudi, trebamo četiri od tih pet ljudi 

nekako napraviti otpornima na bolest da zaustavimo širenje bolesti. Najmanje riskiramo ako 

to napravimo cijepljenjem. Četiri od pet ljudi je osam od deset, iliti osamdeset posto. Tako 

izgleda taj proračun. Stvarno nije teško razumjeti.  

 

Izvor: Večernji list 

U srpnju 2021. tvrditi da se cijepimo kako bismo zaustavili epidemiju može tvrditi samo netko 

kome matematika ide slabije. Evo, recimo i brojanje do 3 kao Ceciju koji je dva puta 

nabrojao isti netočni “razlog”. Izgleda da je ipak teško za razumjeti, nekima. 

23.08.2021. Pokušava difamirati ljude koji nisu za 

cijepljenje djece. 

Znanstvenik reagirao na apel učitelja koji ne žele maske i druge mjere u školama: ”Kako se 

dogodilo da su se stvari toliko izvrnule…” 

 

Saša Ceci, znanstvenik s Instituta Ruđer Bošković, na svom je Facebooku u poduljoj objavi 

reagirao na apel nastavnika koji traži da učenici u novu školsku godinu uđu bez zaštitnih 

maski, distanci, testiranja i cijepljenja. 

 

”Vi ste ti koji uče svu našu djecu kako smo uspjeli razumjeti kako funkcionira priroda. Vi ste 

ti koji ih učite kako funkcionira naš um i zašto imamo prirodan poriv da se pravimo da se 

https://www.vecernji.hr/vijesti/kad-se-lijecnik-odbije-cijepiti-salje-poruku-da-cjepivo-nije-u-redu-cijepljenje-u-zdravstvu-zato-treba-biti-obvezno-1508789
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/cijepimo-se-da-zaustavimo-epidemiju/
https://www.vecernji.hr/vijesti/kad-se-lijecnik-odbije-cijepiti-salje-poruku-da-cjepivo-nije-u-redu-cijepljenje-u-zdravstvu-zato-treba-biti-obvezno-1508789
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-23-8-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-23-8-2021/


ništa ne događa. I vi ste ti koji ih morate naučiti da je to loše u situacijama kad imamo 

rješenje. 

Kako se dogodilo da su se stvari toliko izvrnule pa da neki nastavnik dijeli sliku djeteta koje, 

kao, ne želi cijepljenje umjesto da dijeli sliku sebe na kojoj kaže – dođi, objasnit ću ti sve što 

te zanima. I što je virus, i kako radi cjepivo”, pita se Ceci. 

 

Izvor: NovaTV 

Doista odlično pitanje znantvenog popularizatora Cecija, kako su se stvari tako izvrnule da 

“znanost” forsira neznanstvene eksperimentalne metode na očiglednu štetu djece. 

 

Zagovara cijepljenje djece za koju ovaj virus ne predstavlja značajan rizik kako ne bi zarazile 

odrasle osobe. Zagovara maske u školama iako se virus širi aerosolom. Podsjetimo da je u to 

vrijeme bilo poznato iskustvo iz Izraela koje kazuje da cijepljenje ne sprječava zarazu. 

Sramotni istupi za nekoga tko želi popularizirati znanost. 

14.09.2021. Znamo sve o virusu, ali ne znamo kako će se 

ljudi ponašati. Infodemija opasna kao epidemija 

SAŠA CECI U DIREKTU 

“Znamo sve o virusu. Ono što je problem, ne znamo dovoljno dobro kako će se ljudi 

ponašati” 

 

“Moje iskustvo s neobrazovanima je da su divni ljudi jer znaju da ne znaju, pitaju i 

pokušavaju procijeniti, dok obrazovan zna. Kad on zna nešto što je malo pomaknuto, on se ne 

da krstiti. Tu je taj problem zapravo. Slična je stvar s kultovima. Proučavao sam ih i kako 

izaći iz ovako neke zablude… To što gleda nas dvojicu neće mu pomoći, mora prijatelj koji 

ima povjerenja s njim razgovarati i slušati ga. Ako je to tako, zašto je onda ovo, zašto ono, 

praktički iz kulta ga izvlači van.” 

 

Šprajc: “Zanimljiva je teza da se trebaju cijepiti samo stariji ljudi i ranjive skupine jer oni su 

ugroženi.” 

Ceci: “….. i sad ispada po tome da su ljudi koji se cijepe, djeca, dakle ako ce cijepe djeca da 

je puno opasnije za njih nego da prebole. Naravno da to nije točno i to znamo ne znam koliko 

dugo i to je katastrofa.” 

 

Izvor: RTL 

Ceci fizičar, popularizator znanosti u više navrata napominje da kuiš ono fakat nema pojma o 

virusima i epidemiologiji no uporno se gura u medije i tumači upravo te stvari o kojima nema 

pojma. Sada kaže da “znamo sve o virusu”. To da ne zna kako se ljudi ponašaju je jasno 

valjda svima osim njemu. Je li moguće da fizičar Ceci još nije shvatio da se ovaj virus 

uglavnom širi aerosolom, a ne kapljično, i stoga je u najmanju ruku upitno djelovanje maski, 

ako uopće i postoji? 

 

Šteta da nije više proučavao kultove jer bi možda uspio izaći iz svoga. 

 

Voditelj Zoran Šprajc posprdno komentira kako to naziva “tezu” da se trebaju cijepiti stariji i 

ranjive skupine jer su najugroženiji, na što se Ceci nadovezuje agitiranjem za cijepljenje 

https://dnevnik.hr/vijesti/koronavirus/sasa-ceci-reagirao-na-apel-ucitelja-koji-ne-zele-maske-i-druge-mjere-u-skolama---663938.html
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-14-9-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-14-9-2021/
https://www.rtl.hr/vijesti/hrvatska/znamo-sve-o-virusu-ono-sto-je-problem-ne-znamo-dovoljno-dobro-kako-ce-se-ljudi-ponasati-c2f3fa84-b9f4-11ec-9236-0242ac12005b


djece. Problem je što bi oni cijepili djecu da ne šire virus na njih ali kako se tada već znalo 

cjepivo ne zaustavlja širenje epidemije. Jedan od razloga što Hrvatska ima veliki broj smrtnih 

slučajeva je taj što cijepljenje nije bilo fokusirano na starije i najranjivije. Stvarnost ih je 

demantirala. Tko zna koliko se smrti može pripisati ovakvoj propagandi. 

19.09.2021. Nespremno dočekujemo jesenji val koji on 

“predviđa”, a “poznati matematičar” ne. Matematičar ga 

predvidio još prije 2 mjeseca 

“Događa se to da nam stiže val. I da smo ga dočekali nespremni. Nespremni jer su naši 

gospodari muha po tko zna koji put najavljivali da ga ovog sljedećeg neće biti”, piše Saša 

Ceci. 

 

Saša Ceci, fizičar s Ruđera i popularizator znanosti, osvrnuo se danas, bez navođenja imena, u 

novoj objavi na Facebooku na modele i predviđanja poznatog matematičara, napisavši da smo 

novi val epidemije dočekali nespremni zbog njegovih tvrdnji i tvrdnji znanstvenika s kojim 

dijeli takve modele i stavove. Sve je promptno preneseno na portalu NET. 

 

 

Izvor: Net 

Znanstveni popularizator i fizičar s Ruđera Saša Ceci optužuje neimenovanog poznatog 

matematičara i znanstvenika člana Savjeta da su krivi što mi nespremno dočekujemo jesenji 

val.  

 

Samo što ga je “poznati matematičar” predvidio još dva mjeseca ranije, što je i uporno 

ponavljao. 

 

 

Zanimljivo je da na stranicama Infodemija.org možete pronaći predviđanja gotovo svih 

zanstvenika da će radi izuzetno visoke reklamirane učinkovitosti cjepiva epidemija do ljeta 

biti stvar prošlosti. Jedan od najpoznatijih svjetskih epidemiologa Anthony Faucci to je 

najavio još u prosincu 2020. godine. 

 

Za “mjere” i pripremljenost je odgovorna Vlada, odnosno Stožer, i znanstvenik Ceci ispravno 

kaže da se Vlada priklonila stavovima tog matematičara i člana Znanstvenog savjeta, umjesto 

grupi znanstvenika u kojoj je i g. Ceci. Međutim, vjerojatno ne postoji nitko osim znanstvenika 

Cecija tko nije očekivao jesenjski val, jer je val došao čak i ranije u sve ostale EU 

mediteranske zemlje, usprkos snažnoj implementaciji “mjera” za kakve se zalagao 

znanstvenik Ceci: ovdje  

 

Tu i leži problem nepovjerenja prema “znanosti” jer tu i takvu “znanost” vrijeme jako brzo 

demantira. Ljudi ipak nisu inferiorni “znanstvenicima” kako to Ceci smatra te su u stanju 

zapamtiti nešto što se govorilo nekoliko mjeseci unazad. Naravno, svima je jasno da 

znanstvenici poput g. Cecija ne predstvljaju znanost i sve znanstvenike, nego malu grupu 

izrazito glasnih znanstvenika zagovornika “najoštrijih mjera” koji medijima trebaju kao 

glasnogovornike tog pristupa. Hrvatska je nespremno dočekala jesenji val 2021. godine 

upravo slušajući ovakve “stručnjake” kao što su Ceci i kolege mu infodemijski influenceri 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-19-9-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-19-9-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-19-9-2021/
https://net.hr/danas/hrvatska/znanstvenik-upozorio-da-smo-novi-val-opet-docekali-nespremni-ovi-nasi-djecaci-vicu-da-vuka-nema-a-vuk-dolazi-i-pokolje-ovce-cd3399ce-1930-11ec-a8c8-627c75ac22a4
https://pandemijskirealizam.net/blog/projekcije-2021-08-18
https://pandemijskirealizam.net/blog/projekcije-2021-08-18
https://ourworldindata.org/explorers/coronavirus-data-explorer?zoomToSelection=true&time=2021-06-10..2021-09-18&facet=none&pickerSort=asc&pickerMetric=location&Metric=Confirmed+cases&Interval=7-day+rolling+average&Relative+to+Population=true&Color+by+test+positivity=false&country=HRV~ITA~FRA~PRT~MLT~CYP


koji nisu uspjeli nagovoriti dovoljan broj starijih i ranjivih da se cijepe nego su forsirali 

cijepljenje djece, zatvaranje poslova, škola, normalnog života. 

23.09.2021. Usudiš li se podijeliti Cecijev FB post? 

Izvor: Javna FB objava Saše Cecija 

 

 

Popularizator znanosti Saša Ceci bi provodio segregaciju necijepljenog stanovništva. 

Prevedimo to na jezik običnih ljudi ne velikih znanstvenika poput Cecija. Covid potvrde služe 

da se necijepljeni stave u lockdown. Necijepljeni su tko? Djeca. Djeca su opasna zato što 

mogu ubiti bake i djedove pošto su vreće virusa koje donose iz vrtića i škola. Dakle Saša Ceci 

bi vašoj/našoj djeci uskratio vrtiće i škole ako se ne cijepe 

09.11.2021. Vidio “budalaša” sa židovskom zvijezdom i 

natpis “nisam cijepljen”. Zvijezdu skidamo iglom 

“Uglavnom, davim vas jer sam opet vidio nekog budalaša koji si je nabio žutu židovsku 

zvijezdu na sebe uz natpis nisam cijepljen. Jer, eto, zla država njega diskriminira. Majstore, 

zla država i njezini poludjeli građani te ljude nisu planirali diskriminirati, nego eksterminirati. 

Ali, ajmo malo dublje pogledati u tu na prvi pogled apsurdnu usporedbu pa razmislimo koliko 

u njoj zapravo ima istine. Postoje li građani koji apsolutno ništa nisu krivi i sve rade kako 

treba, a svejedno ih se diskriminira? Ne da im se da normalno rade? Ne da im se da normalno 

žive? Pa čak ih se i ubija? Odgovor će neke iznenaditi…. 

Ljudi unatoč njihovim budalaštinama sve više kuže tko nosi kakvu zvijezdu. I shvaćaju da je 

mi svi zajedno možemo lako skinuti. (Ako smo nešto kao djeca trebali naučiti, to je to.) I 

skidamo je – iglom. Cijepljenje je slobodno za sve. Sa i bez bezeca”, poručio je Saša Ceci.” 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-23-9-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-9-11-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-9-11-2021/


 

Izvor: Net  

Necijepljeni su bili diskriminirani jer “ugrožavaju one ostale”. Nije dan odgovor na koji ih 

način ugrožavaju ako cjepivo od zaraze štiti 95%. Problem je što se od ljeta definitivno znalo 

da cjepiva ne spriječavaju zarazu pa i nije bilo logike diskriminirati necijepljene, nego je 

fokus trebao biti na cijepljenju starijih i najugroženijih. Prošlo je nešto vremena i pokazalo se 

da je omjer hospitaliziranih prešao na stranu cijepljenih. Ispada da je prirodni imunitet 

(prebolijevanje) ipak nešto jako i moćno i tjeranje tih ljudi na cjepivo nije imalo previše 

smisla. No to je sve prekomplicirano za najvećeg znanstvenog suradnika na Institutu Ruđer 

Bošković jer ipak kako sam kaže “Ne kužim ti se ja baš ono u viruse i cjepiva frende”. 

19.11.2021. Hrvatski znanstvenik razbio sedam “ludih” 

teorija, priznao da Covid-potvrde šire zarazu 

NIJE SLABOST PROMIJENITI MIŠLJENJE / Hrvatski znanstvenik razbio sedam “ludih” 

teorija: 

 

Parola 1: Cijepljenje je zakazalo 

Obično bi virus, ako uđe u naše tijelo nakon cijepljenja, odmah bio prepoznat od antitijela 

koja bi ga neutralizirala čak i prije nego naše stanice iskoristi kao svoje kopirne uređaje… Za 

sve koji su imali imunosni sustav nenačet liječenjem ili drugim bolestima to je bilo dovoljno 

da izbjegnu ozbiljnije komplikacije. Samo neki od onih s jako oslabljenim imunosnim 

sustavom imali su najozbiljnijih problema, koji su nažalost uključivali i hospitalizaciju i 

respiratore, pa i smrtni ishod. Cijepljenje je tako, iako nije u potpunosti spriječilo širenje 

koronavirusa, covid pretvorilo u svojevrsnu gripu. 

 

 

Parola 2: Cijepljeni su jednako zarazhni kao necijepljeni 

To znači da MOGU biti jednako zarazni. To je istina. 

I ta istina je u srpnju potakla američki Centar za zarazne bolesti da promijeni preporuku za 

cijepljene i sugerira da i oni u zatvorenom prostoru nose maske. I zato je masku važno staviti 

preko nosa – štitimo time i sebe i druge od delte. No neki su tu istinu protumačili da cijepljeni 

i necijepljeni JESU jednako zarazni. To je laž. 

 

Parola 4: Covid-potvrde su razlog za širenje zaraze 
To je točno sad, kad se necijepljeni moraju testirati. Ali dok se nisu morali, daleko najveća 

opasnost bila je od necijepljenih. Za početak, zato što je neusporedivo veća šansa da je 

zaražen netko necijepljen nego cijepljen. A kad se cijepljen i zarazi, u prosjeku je puno je 

kraće zarazan od necijepljenog, što dodatno smanjuje šansu da zarazi nekog drugog. E sad, 

naravno da bi bilo bolje da se testira sve ljude svo vrijeme. Međutim to je, prvo, financijski 

prezahtjevno (i ovo besplatno testiranje će biti besplatno tek nekoliko tjedana), a i pogreška 

tih testova kod ljudi koji još nisu razvili simptome je relativno velika. Zbog ovog zadnjeg 

opasnost onih necijepljenih zaraženih koji se provuku testu je usporediva s cijepljenima koji 

imaju potvrde. 

 

Parola 5: Cjepivo neće zaustaviti pandemiju 
Činjenica je da se cijepljeni teže zaraze. Nije lako je kvantificirati koliko je to teže jer ne 

možemo napraviti jednostavan pokus koji bi to pokazao, iz banalnog razloga što nije etično 

https://net.hr/danas/hrvatska/necijepljen-si-i-osjecas-se-kao-zidov-kod-nacista-majstore-te-ljude-nisu-planirali-diskriminirati-nego-eksterminirati-32c71368-4156-11ec-92f7-a2e270c1915a
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-19-11-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-19-11-2021/


zaraziti zdrave ljude smrtonosnom bolešću da vidimo što će ispasti. Još je teže objasniti što 

točno znači taj broj koji određen raznim drugim bitno etičnijim, ali i kompliciranijim 

metodama ispada između pet i deset. 

 

Parola 7: Znanstvenici ne razumiju pravu istinu 

Kako ćeš onemogućiti otkrivanje muljatora na detektoru laži? Možeš ga naučiti da bolje laže, 

postoje tehnike za to. Ali jednostavnije je da pokvariš sam detektor. No najjednostavnije je da 

uvjeriš druge da je pokvaren. Bit ćeš prokleto uspješan u tome ako si i sam operater na tom 

detektoru. Ili si ga sam konstruirao. Ako si i sam znanstvenik. 

 

Izvor: Net  

Veliki znanstveni suradnik, fizičar, teoretičar zavjera i nestručnjak (po vlastitom priznanju) za 

viruse i epidemiju Saša Ceci “razbija lude teorije”, od kojih neke čak i nisu “lude teorije” 

nego teorije u koje vjeruje samo znanstvenik Ceci, pa se raspravlja sam sa sobom. No jesu li 

one preostale lude, što je stvarnost pokazala?  

 

 

Parola 1: Cijepljenje je itekako zakazalo barem u onom segmentu kako je reklamirano na 

početku a to je da oko 95% spriječava zarazu. To ni izbliza nije tako, vidi se u svim zemljama 

s velikom procijepljenošću. Primjerice, incidencija početkom lipnja u Hrvatskoj oko 60 a u 

Portugalu kao često uzimanom primjeru “izvrsne strategije borbe protiv epidemije” 2.500 na 

milijun. 

Znanstvenik Ceci u stvari već u ovoj prvoj tezi razbija sam sebe i pokazuje da ima problema s 

logičkim razmišljanjem. Naime, u početku objašnjava da cjepivo upravo djeuluje potpuno 

neutralizirajuće (protutijela koja su nastala od djelovanja cjepiva čak i ne daju virusu da se 

razmnoži), pa onda priča da u to nitko nije vjerovao. 

https://net.hr/danas/hrvatska/hrvatski-znanstvenik-sasa-ceci-objasnio-sve-lude-teorije-oko-koronavirusa-958fa468-490f-11ec-a0a9-b283e8a1bc14


 

Parola 2: Veliki znanstveni suradnik Ceci tvrdi da je “luda teorija” da su (svi) cijepljeni 

jednako zarazni kao i necijepljeni. Čini se da nema nikoga tko bi u to vjerovao osim njega, jer 

je jasno da cijepljenje daje određenu zaštitu. Kontekst je da znanstvenik Ceci brani uvođenje 

Covid-potvrda koje su navodno dobre jer cijepljeni s njima mogu svuda bez testiranja. Čak i 

da su necijepljeni u prosjeku 50% manje zarazni, jasno je da ih se ne smije puštati u osjetljivu 

okolinu (primjerice, bolnice) bez testa, jer je skoro pa svejedno da li se u bolnicu ušetalo 5 ili 

10 zaraženi ili 10 manje ili više zaraženih. No, podaci raznih studija govore da nema 

značajne razlike.  

 

 

Parola 4: Covid-potvrde su razlog za širenje zaraze. Kaže Ceci to je točno sad ali ipak nije. 

Veliki znanstvenik je to, nije lako običnim ljudima razumjeti. Brine o trošku testiranja i kaže 

da nije realno trošiti toliki novac, do sada je bilo ok jer je besplatno a kasnije neće biti 

besplatno pa nije ok. Pokazuje ispodprosječnu razinu poznavanja ekonomije. Nema 

besplatnog, najbolji primjer je trenutna inflacija. 

 

 

Parola 5: Cjepivo nije zaustavilo pandemiju niti će ako ne naprave neko bolje. Najzanimljiviji 

dio izlaganja fizičara Cecija je tvrdnja da je nešto činjenica (cijepljeni se teže zaraze) i to mu 

se treba vjerovati jer su to rekli neki znanstvenici (iako drugi tvrde suprotno), a metode 

kojima se to dokazuje nisu etične pa onda imamo neke druge posebne metode koje su 

prekomplicirane. Tako nešto govori i akademik Igor Rudan, da su epidemiolozi posebno 

trenirani i imaju specijalne vještine koje su za ostale prekomplicirane. To može asocirati na 

neka tajna društva koja imaju neke specijalne obrede koji nisu za javnost. 

 

 

Parola 7: Znanstvenici ne razumiju pravu istinu kaže fizičar i veliki znanstveni suradnik Ceci. 

Tu je apsolutno u pravu za određenu skupinu znanstvenika u koju i sam spada. Piše o 

muljatorima i detektorima laži a mi ćemo to pokušati objasniti razumljivo svima kao da smo 

popularizatori znanosti: Što govoriš to postojiš! 

19.11.2021. Veća je šansa stradati u avionu nego od 

ugruška zbog cjepiva 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-19-11-2021-2/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-19-11-2021-2/


 
 

“Netko je preživio ruski rulet pa možemo i mi isto, možda preživimo. To je ta logika”, kaže i 

dodaje: “Imamo ozbiljne probleme, trećina u bolnicama imaju ugruške posvuda, koji izazivaju 

katastrofalne situacije, a mi se tu bojimo nečeg što se događa jedan na milijun, kod 

AstraZenece je bilo 3 do 9 na milijun. Veća je šansa da ćeš stradati u avionu, a avion je 

sigurniji od auta. Pričamo o tome da te grom pogodi. Smijemo li izaći iz kuće, da nas grom ne 

pogodi?”. 

 

Tu su s druge strane i teorije zavjere. Nitko ne voli da ga se zove teoretičarom zavjere no svi 

smo mi teoretirači zavjere, svi mi stvaramo model svijeta oko nas i na temelju toga vučemo 

neke poteze i očekujemo ishode. 

 

Izvor: N1  

Ceci, fizičar, iznosi neku svoju statistiku. Uspoređuje ruski rulet 1/6 ili 1/8 sa šansama od 

preko 99% preživljavanja infekcije koronavirusom. 

 

Tvrdnja da ćete prije stradati u avionu nego od ugruška je druga najveća antivakserska 

parola u ovoj pandemiji. Podsjetimo se autor prve najveće je također Ceci (cjepivo je sigurno 

kao pijenje vode). 

Fizičar Ceci nije si dao truda dobro provjeriti podatke kao i skoro svaki puta do sada: Rizik 

za ugruške je 1/100.000 dok je rizik za stradati u avionskoj nesreći ide ovisno o specijalnim 

https://hr.n1info.com/vijesti/ceci-veca-je-sansa-da-cete-stradati-u-avionu-nego-od-ugruska-zbog-cjepiva/


izračunima koji su za našeg teoretičara zavjera prekomplicirani do čak 1/11 milijuna. Čim 

treba nešto objasniti, popularizator Ceci skreće u teorije zavjera i kreće sa suludim i bizarnim 

pričama i “anegdotama”. 

21.11.2021. Komentirao prosvjed, i kaže da su cijepljeni 

nekad pozitivni na testu, ali nikad nikog nisu zarazili 

IMAMO JEDAN JEDINI IZLAZ / Znanstvenik komentirao prosvjed, spomenuo Lauca, pa 

secirao problematiku u detalje: ‘Pitanje za njih. Kako ćemo to izvesti?’ 

 

Ceci je tako na svom Facebook profilu opisao raspravu koju je vodio s prijateljicom. 

 

1. da su cijepljeni značajno manje opasni od necijepljenih i netestiranih 

 

2. da brzi testovi nisu stopostotno točni, već da kod zaraženih ljudi koji još nemaju simptome 

u nezanemarivom postotku daju (lažno) negativan rezultat 

 

3. da se pokazalo da su cijepljeni nekad pozitivni na testu, a da niti su razvili simptome, niti 

nikog nisu zarazili (to je i bio jedan od razloga da se ne testira masovno i one cijepljene). 

 

Smisao tog pisma bio je da se nekako (lažno) izjednači cijepljene i necijepljene s, vjerujem 

iskrenom i dobrom, ali promašenom namjerom da se ne razdvaja ljude po toj liniji. Ono gdje 

se, po rizičnosti, može napraviti neka ekvivalencija je između onih cijepljenih i onih testiranih 

necijepljenih. Ni jedni ni drugi nisu bez rizika. I cijepljeni mogu prenositi virus, i negativni na 

testu mogu prenositi virus. No za te dvije kategorije rizik je bliži, i relativno malen. 

 

Čim ti netko kaže i cijepljeni prenose virus pa potvrde nemaju smisla, ili te mulja, ili nema 

pojma da i negativno testirani prenose virus. 

 

Izvor: Net 

Popularizator znanosti Saša Ceci ponovo na Facebooku vodi rasprave s “prijateljicom”. 

Evidentno je da Ceci posjeduje poseban set komunikacijskih vještina koje su ostalima teško 

dokučive. Što se tiče covid potvrda stvarnost ga je kao i nebrojeno puta do sada demantirala, 

iako ni logika od početka nije bila na njegovoj strani. Čak je i najpoznatiji svjetski zagovornik 

oštrih mjera, potvrda i maski, Bill Gates nedavno priznao da Covid potvrde ničemu ne služe , 

a on si može i dozvoliti ovakvo kašnjenje u priznanju. Zagovornici potvrda koji su niže u 

hranidbenom lancu bi ipak morali ranije mijenati smjer. Znanstvenik Ceci do danas nije 

promijenio smjer?!  

 

Covid potvrde su se, naravno, pokazale kao totalni promašaj u epidemiološkom smislu, mnogi 

zagovornici oštrih mjera su potvrdili da ih smatraju “poticajem” da se što veći broj ljudi 

cijepi. A to cijepljenje nije zaustavilo epidemiju. Da parafraziramo možda i najvećeg 

komunikatora na hrvatskoj znanstvenoj sceni Sašu Cecija, čim ti netko kaže da covid potvrde 

sprječavaju zarazu, ili te mulja ili nema pojma o čemu priča. 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-21-11-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-21-11-2021/
https://net.hr/danas/hrvatska/sasa-ceci-komentirao-prosvjed-spomenuo-lauca-i-secirao-problematiku-u-detalje-bb65c530-4abf-11ec-b650-06fe67471d04
https://www.youtube.com/watch?v=833RtzZ2mm4


25.11.2021. Ne dajmo se tim muljatorima, koliko god da 

ima istine u tome što pišu 

 
Ne dajmo se tim muljatorima, koliko god da ima istine u tome što pišu. Oni nam ne daju tu 

istinu da bismo bili pametniji, već je koriste da nam lakše prodaju svoju laž. Da budemo 

gluplji. A ako nam se ta laž još i sviđa, nećemo si sami nikako moći pomoći.  

 

 

Izvor: Net 

Odličan naslov urednika portala NET.hr. Jedino što je Ceci razbio je mit da je znanstvenik i 

da je popularizator znanosti. Svoja muljanja fizičar Ceci koji se fakat ono ne kuži u epidemiju 

i viruse bazira na članku s nekog australskog portala koji kaže da cijepljeni 20 puta više šire 

zarazu. 

DOKAZAO CECI! RAZBIO MIT! Zvuči kao one grupe koje se bave parodijama teorija 

zavjera primjerice ona da ptice nisu stvarne nego su dronovi. Saša Ceci kao da je neki 

subverzivni lik koji pod parolom popularizacije znanosti radi sve da odgovori ljude od 

cijepljenja i naruši povjerenje u pravu znanost. 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-25-11-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-25-11-2021/
https://net.hr/danas/hrvatska/sasa-ceci-razbio-mit-da-se-cijepljeni-i-necijepljeni-jednako-mogu-zaraziti-ne-dajmo-se-tim-muljatorima-af896aea-4df4-11ec-b867-16e8d403921a


10.12.2021. Šokiran ‘budalaštinama’ o cijepljenju djece jer 

ljudi ne žele cijepiti djecu usprkos njegovim naporima 

 
 

Ja najiskrenije ne znam koji je kurac (isprika na stručnoj terminologiji) tim ljudima, što im 

se u glavi pomaknulo i zbog kojeg razloga, ali ako nas je 1991. išta naučila, naučila nas je da 

ne žalimo njih takve, nego brinemo kako da društvo spasimo od njihovog zla. Jer to je zlo i 

oni ga sustavno stvaraju. Nema dana da se ne pojavi neka nova takva luda priča. Ili nekakav 

još luđi video. I to zlo ima posljedice. Uvijek ima posljedice, čak i ako ih ne vidimo odmah. 

 

 

Izvor: Net 

Divan primjer komunikacije velikog znanstvenog suradnika Cecija koji se zna i pohvaliti da 

on lijepo i pristojno komunicira. Jedan savjet za sve koji se silom trude nagovoriti ljude da 

cijepe djecu. Trebali bi odgovoriti zabrinutim roditeljima zašto cijepiti dijete protiv bolesti 

koja je 1000 puta rizičnija za njihove bake i djedove koji su se cijepili ako znamo da i 

cijepljena djeca šire zarazu. 

19.01.2022. Ne umiru oboljeli od straha nego sa strahom 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-10-12-2021/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-10-12-2021/
https://net.hr/danas/hrvatska/hrvatski-znanstvenik-sokiran-budalastinama-o-cijepljenju-djece-ne-znam-koji-je-ku-ac-tim-ljudima-b8ebca5a-5999-11ec-9b70-c67a6d865512
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-19-1-2022/


“PA JEL IMA IŠTA GLUPLJE?” / Znanstvenik zaprepašten ludilom Hrvata: “Ne umiru ti 

ljudi od straha. Umiru zbog svoje gluposti!” 

 

Poznati popularizator znanosti, Saša Ceci, koji radi kao viši znanstveni suradnik na Zavodu za 

eksperimentalnu fiziku na Institutu Ruđer Bošković, danas je na Facebooku komentirao 

tvrdnje da je tjeskoba najteži komorbiditet u slučaju smrti od covida-19, rekavši da ne umiru 

oboljeli od straha nego sa strahom nakon što shvate u kakvoj se situaciji nalaze. 

 

Ljudi istražuju smrtnost od covida i primijete da su se oni koji su na kraju umrli više bojali. 

Kad? Prije zaraze? Ne, jebote, nego za vrijeme bolesti. Zašto su se bojali? Jer su nakon 

hospitalizacije konačno shvatili da su njihov visoki tlak, godine, dijabetes, trudnoća, pretilost, 

a bogami i u daleko najvećoj mjeri necijepljenost, uputnica za intenzivnu, a možda i 

respirator. 

 

Izvor: Net 

 

Teško da ima išta gluplje na popularizatorskoj sceni od toga da se stalno vrijeđaju ljudi i 

nazivaju glupima. 

 

Saša Ceci uporno ignorira sve komorbiditete koje je usput budi rečeno znanost dokazala i sve 

svaljuje na necijepljene. Pogleda li se distribucija hospitaliziranih Covid bolesnika od travnja 

2022 na dalje, vidljivo je da je više onih cijepljenih s dvije ili više doza od necijepljenih. 

Ponovno je stvarnost demantirala velikog Sašu Cecija. 

21.01.2022. Razmontirao tvrdnju da covid u bolnicama 

šire cijepljeni 

“LUDILO PLAVI MOJU DUŠU” / Znanstvenik razmontirao tvrdnju da covid u bolnicama 

šire cijepljeni: “Već smo totalno ludi od ovih drugih…” 

 

“HZJZ je upravo objavio – testiranih zaraženih među medicinskim osobljem ima triput više 

od cijepljenih zaraženih”, napisao je Cecie. 

 

“Ludilo, pjevao je Johnny Štulić, snagom oceana plavi moju dušu i nagriza um. Bome sve 

više kužim kako mu je bilo. Što je sad opet, pitate. Danas sam skužio da ima ljudi koji već 

tjednima lupetaju i iskreno vjeruju da u bolnicama covid šire oni cijepljeni, s covid 

potvrdama. Kao cijepljeni se isto mogu zaraziti (istina) pa bi bilo bolje da se svi testiraju, 

nego da se te opasne cijepljene pušta bez testiranja”, napisao je Ceci. 

 

Izvor: Net 

Portal Net, dio RTL grupe, se prometnuo u megafon Cecijevog Facebook profila koji ondje 

stalno razbija, razmontirava, psuje i tako dalje. Ludilo mu plavi dušu, totalno kuži Štulića i 

sve ostale znanstveno popularne uvodne rečenice krase i ovaj FB status najvećeg 

popularizatora koji se kužiš ono baš i ne kuži u epidemiju i viruse. Idemo u srce problema. 

Ceci bi trebao na tečaj matematike iz osnovne škole jer ne razumije da 3 puta više 

necijepljenih predstavljaju manji rizik od ovih koji se nikako ne testiraju. Koliko ljudi mogu 

zaraziti 6 pozitivno testiranih koji odu u izolaciju u usporedbi s dva netestirana zaražena koji 

https://net.hr/danas/hrvatska/sasa-ceci-o-umiranju-od-koronavirusa-ne-umiru-ti-ljudi-od-straha-3aa9f532-7928-11ec-9b22-962da1e572d2
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-21-1-2022/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-21-1-2022/
https://net.hr/danas/hrvatska/znanstvenik-sasa-ceci-o-tvrdnjama-da-cijepljeni-sire-vise-covid-od-necijepljenih-4b791f82-7ad6-11ec-9a8a-823b49a55462


slobodno šire zarazu među najugroženijima? Pogotovo ako se radi o visokozaraznoj Omikron 

varijanti. Još kada se u jednadžbu ubaci pad učinkovitosti cjepiva s protokom vremena, no to 

bi bili neki prekomplicirani izračuni za koje su jedino epidemiolozi posebno trenirani u tajnim 

bazama koje pomoću 5g tehnologije …..(teorija zavjere). 

24.01.2022. Hoće li omikron biti dovoljno zarazan da 

prevlada deltu? 

“Pitanje svih pitanja je hoće li omikron biti dovoljno zarazan da prevlada deltu, dovoljno blaži 

da bude kao prehlada i dovoljno sličan drugim sojevima da nam od njega ostane i zaštita 

protiv njih (jer ako se nakon omikrona možemo lako zaraziti deltom ili nekim novijim sojem 

teško da će ovo tako skoro završiti)”, kaže Saša Ceci 

 

Znanstvenik Saša Ceci objavio je danas na Facebooku poduži post o omikronu, odnosno 

osvrnuo se na to zašto su znanstvenici i dalje zabrinuti, iako omikron, kako se čini, izaziva 

blažu kliničku sliku. 

 

One zemlje u kojima su prevladali budalaši koji su se panično bojali cijepljenja i isprepadali 

previše drugih sad nemaju drugu mogućnost za ravnanje krivulje nego nastaviti živjeti u 

agoniji sve ozbiljnijih epidemioloških mjera. Naravno, tu su i Britanci čiji premijer će uvijek 

naći neki populistički način da svrne pažnju sa svojih transgresija (nešto kao Milanović s 

onim klubom u Slovenskoj ulici) pa će tako govoriti protiv mjera, čak ih i ukidati ako može, 

samo da bi nekako ispalo manje loše to što su ga mediji uhvatili da ih se on sam nije držao. 

 

Izvor: Net 

 

Popularizator Ceci objavio poduži post. Ništa novo. I dalje kvantiteta ne znači kvalitetu. 

Teoretičar(zavjera) Saša Ceci pozvan je da nam prevodi ono što drugi znanstvenici koji imaju 

više ili manje veze s temom komentiraju tih dana. Hvala mu na prijevodu normalnog jezika u 

onaj teorija zavjera jer sada znamo da će britanski premijer uvijek naći neki populistički 

način da “svrne” pažnju sa svojih trangresija. Kao naravno i naš predsjednik. 

31.01.2022. Cijepimo djecu jer ona brinu da će nekoga 

zaraziti 

 

“Ne cijepiš svoje dijete da ne zarazi nekog starijeg koji se nije cijepio – taj će podletjeti prije 

ili kasnije, i zakačit će što ga već ide. Ili običnu prehladu ili intenzivnu i respirator. Mi 

cijepimo svoju djecu jer ona brinu da će nekoga zaraziti – ili koga poznaju ili kog ne poznaju 

– i to je, uz neke minimalne mjere, najbolje što možemo napraviti da manje brinu.”  

 

https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-24-1-2022/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-24-1-2022/
https://net.hr/danas/hrvatska/sasa-ceci-zasto-znanstvenici-i-dalje-brinu-b61bb292-7d2d-11ec-931c-f6d204d49a7e
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-31-1-2022/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-31-1-2022/


 
 

Izvor: Facebook zid znanstvenika Cecija 

 

Znanstveniku Ceciju nije palo na pamet da djeci objasni da nisu ‘bakoubojice’ jer i cijepljeni 

raznose virus, a pogotovo jer sam kaže da će se stariji ionako zaraziti. I zato im treba dati 

cjepivo, ne znamo koliko doza. Liči na mafijaške metode – uvjeriš nekoga da je u opasnosti i 

onda mu ponudiš zaštitu. Ovo je najorginalniji argument koji smo do sada vidjeli za 

promociju upotrebe suvišnih doza cjepiva.  

13.02.2022. Napravio svoju najbolju analizu, tablicu o 

hospitalizacijama 

 

Na intenzivnoj njezi gotovo je 90 posto necijepljenih pacijenata 

 

”Frendica mi radi u jednoj našoj bolnici pa mi je poslala neke podatke, kratak upotrebeopis 

procedura u njezinoj bolnici i neka svoja razmišljanja o trenutačnoj situaciji. Pitala me jel 

mogu te podatke staviti u neki graf ili nešto pa da ljudi vide koja je situacija. Činilo mi se da 

će ovakva tablica bolje predstaviti podatke od bilo kakvog grafičkog prikaza. Evo što kaže 

(tekst je ovdje tako kako mi ga je poslala):” 

 

https://www.facebook.com/sasa.ceci/posts/pfbid02ZtKvvBmEcgVF7kXTfxNzRPNpJxbomvy64Y19XuvhRxhTTKJ5QMbgqGDMwjG9d32Ul
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-13-2-2022/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-13-2-2022/


 
 

Izvor: Net 

 

Znanstveniku Ceciju stalno neke frendice i frendovi šalju neke mailove, sada i samostalno 

provedena istraživanja. Kao popularizator znanosti i stručnjak komunikacije smatra da je ova 

tablica bolja od grafičkog prikaza, procijenite sami. Ovo je ujedno i najbolja analiza koju je 

napravio znanstvenik Ceci. Fizičari diljem svijeta, i drugi znanstvenici vični obradi podataka 

i modeliranju, razvijaju epidemiološke modele, procjene i analize – znanstvenik Ceci je 

dobacio do tablice u Wordu (ili tako nekako). Čestitamo! Nismo ga uzalud školovali i plaćali 

evo sad barem 20 godina. 

 

Trebalo je malo pričekati jer učinkovitost cjepiva rapidno opada s vremenom i par mjeseci 

kasnije preko 50% pacijenata su dva i više puta cijepljeni. Dakle stvarnost ga je opet 

demantirala. Znanstvenik Ceci se ne drži vlastitih pravila. Istrčava s neprovjerenim 

informacijama ako pašu njegovoj agendi, izvori mu nisu vjerodostojni nego neki frendovi i 

frendice s fejsbuka i normalno je da su mu zaključci katastrofalni. Šteta jer toliko se trudi. 

Možda je i najplodonosniji popularizator infodemije, moglo bi se reći najveći. 

06.04.2022. Korona je postala skoro kao gripa, ali samo za 

cijepljene. Kaže da ne može govoriti o epidemiji (?!) jer 

nije te struke 

 

GOST RTL Direkta 

 

‘Saša Ceci o “kraju” pandemije: “Korona je postala skoro kao gripa, ali samo za one koji su 

cijepljeni” Je li korona umrla ili smo ju samo zaboravili? Je li Putin toliko moćan, da smo 

zbog njega prestali brojati? 

 

“Nismo zaboravili koronu, pogotovo ju nisu zaboravili ljudi koji su u bolnici, za razliku od 

Kine gdje ne znamo koji su njihovi kriteriji, ovdje su kriteriji ozbiljni, ljudi doista umiru svaki 

dan. Stvar je u tome da, prvo, bolest je sve blaža i blaža. 

https://net.hr/danas/hrvatska/lijecnica-sama-istrazila-koliko-je-od-covida-umrlo-cijepljenih-a-koliko-necijepljenih-8dfc9822-8ce0-11ec-b672-52d48f480c43
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-6-4-2022/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-6-4-2022/
https://infodemija.org/znanstvenici/sasa-ceci/sasa-ceci-6-4-2022/


Što se tiče izjave slovenskog infektologa Andreja Trampuža, da je “epidemija postala 

endemija”, Ceci kaže da nije iz te struke, no da je u principu ideja bila da nakon cijepljenja i 

preboljenja ljudi nove sojeve lakše podnose. 

 

 

Izvor: RTL 

Iz pouzdanih izvora (napisala je Sašina frendica s fejsbuka a on potvrdio) saznajemo da je 

gost emisije RTL direkt otkazao u zadnji tren te je najveći popularizator znanosti Ceci uletio 

kao zamjena, spas u zadnji čas. O čemu će fizičar pričati nego o epidemiji i virusima. Kaže da 

je bolest sve blaža i blaža s čime se ne bi složili baš svi znanstvenici. To bi značilo da 

konstantno mutira u manje opasnu varijantu a do nedavno je Ceci tvrdio da tome nije tako. 

Zašto onda plašenja s novim varijantama na jesen 2022? Puno je pitanja a malo stručnjaka 

pa najbolje da pitamo Cecijevog kolegu Trampuža. Ceci kaže da nije iz te (valjda 

epidemiološke) struke a nije ni Trampuž, možda to Ceciju nije poznato. 

 

Izvor:   2021. © INFODEMIJA.ORG 

Gerber Zorislav 

https://www.rtl.hr/vijesti/hrvatska/sasa-ceci-o-kraju-pandemije-korona-je-postala-skoro-kao-gripa-ali-samo-za-one-koji-su-cijepljeni-076ce308-c353-11ec-9280-42385e526088
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